
Zápis ze schůze výboru České společnosti entomologické, konané 6.10.2015 v Praze 
Přítomni: Bezděk Aleš, Bílý Svatopluk, Farkač Jan, Hájek Jiří, Jelínek Josef, Kment Petr, Král David, 

Rolčík Jakub, Růžička Jan, Schneider Jan, Šťastný Jaroslav, revizní komise: Chvojka Pavel, Zbuzek 
Bořivoj. 

Omluveni: Benedikt Stanislav, Boháč Jaroslav, Čížek Lukáš, Konvička Ondřej, Laštůvka Zdeněk, 
Novák Vladimír, Skuhrovec Jiří, Trýzna Miloš, Vrabec Vladimír. 

Neomluveni: Kopecký Tomáš, Mocek Bohuslav, Moravec Pavel, Vávra Jiří Ch. 
Program: 

1) kontrola zápisu z minulé schůze (J. Jelínek) 
2) hospodářská zpráva (V. Novák) 
3) redakční zpráva (J. Růžička) 
4) zpráva knihovníka (P. Kment) 
5) členské záležitosti (K. Farkačová) 
6) Entomologické dny (J. Schneider) 
7) různé 

1. J. Jelínek přivítal přítomné, provedl kontrolu zápisu z minulé schůze. Výbor není usnášení schopný, 
hlasování proběhne přes e-mail. 

2. V. Novák (informace e-mailem): na účtu ČSE bylo koncem září 812 392,- Kč, za členské příspěvky 
se dosud vybralo 201 350,- Kč (bez burz Malého a ČSE). 

3. J. Růžička: Klapalekiana 1-2/2015 vyšla minulý týden, další dvojčíslo by mohlo vyjít do konce roku. 
Supplementa by taky mohla vyjít v brzké době. 

4. P. Kment: je naskenována všechna Klapalekiana (1993-2007 včetně Supplement), je třeba ještě 
naskenovat Zprávy ČSE.  

5. Z důvodu dlouhodobého neplacení členských příspěvků bylo ukončeno členství následujícím 
členům: Barták Miroslav, Bělohlav Jiří, Borecký Jaroslav, Císař Josef, Havlík Lubor, Kubík Štěpán, 
Spremo Milan, Sýkora Tomáš, Táborský Zdeněk, Veselý Milan. 

6. J. Schneider: ED se zúčastnilo 63 lidí, jezdilo se auty, bylo navštíveno cca 10 lokalit. Příští ED jsou 
zatím v jednání. Hledá se nástupce, který bude ED organizovat od r. 2017. J. Jelínek poděkoval J. 
Schneiderovi za pořádání ED. 

7. různé 
i. J. Farkač: Světový entomologický kongres – výbor projednal možnost ucházet se o pořádání 

kongresu v roce 2020 na základě nabídky firmy Guarant international a k návrhu se staví 
negativně. 

ii. D. Král a J. Farkač: ČSE byla požádána o vyjádření ke stavbě Truck centra Krásný les. Výbor 
delegoval zpracování vyjádření na D. Krále a J. Farkače. 

iii. J. Schneider: webové stránky byly potřetí napadeny hackery. Do příští schůze J. Schneider zjistí 
podrobné info od webmastera, kalkulace na možné varianty řešení. 

iv. J. Růžička: Výbor schválil přepracování webových stránek časopisu Klapalekiana, na verzi s 
obsahy posledních ročníků, s plnými verzemi článků stažitelnými jako PDF a případně s 
hledáním podle roků, autorů či klíčových slov (např. názvy taxonomických skupin) v názvech 
prací. Stránka bude řešena jako samostatná www stránka, s odkazem ze stránek ČSE. Přibližné 
náklady podle obtížnosti řešení a počtu ročníků v řádu 5 – 10 tis. Kč. Sestavení stránky i její 
správu (upgrade dalších ročníků atd.) provede Vít Růžička (syn Jana Růžičky), v současnosti 
student ČVUT (obor Otevřená informatika). 

 
Hlasování proběhlo e-mailem, přítomní členové výboru hlasovali pro rovnou na schůzi.  

 
Příští schůze výboru bude v lednu 2016.  
 
Zapsala K. Farkačová 
Schválil J. Jelínek 
 


